
Csecsemők - edzésen 
A szakemberek szerint a víz közelebb hozza 
egymáshoz a szülőket és a kicsiket. (6. oldal) 

Strasbourgi notesz 
írásos üzenet Európa boldogabb és szerencsésebb 

feléből. (11. oldal) 

Kártyahirünk 
a 4. oldalon található! ^^lmaqyarorszAOI 

y s s s s & j 
A 
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• Korzika nyugtalan 

Rakétás merénylet 
• Porto Vecchio (MTI) 

Egyre durvább mód-
szereket alkalmaznak a 
korzikai gerillák a fran-
cia állami szervek elleni 
küzdelmükben: miután 
az elmúlt hetekben po-
kolgépes akcióikat kiter-
jesztették Franciaország 
szárazföldi területeire is, 
több robbantásos me-
rényletet hajtva végre 
különböző nagyvárosok-
ban, szombatra virradó-
ra egyenesen egy raké-
tagránátot lőttek ki a 
korzikai Porto Vecchio 
csendőrlaktanyájára. 

A rakéta áttörte az épület 
egyik, páncélozott ajtaját, s 
egy olyan szobában ért földet, 
ahol éppen két csendőr aludt. 
Szerencsére egyikőjüknek 
sem történt baja. A merényle-
tet egyelőre senki sem vállal-
ta magára, ám a hatóságok a 
Korzikai Nemzeti Felszabadl-
tási Front úgynevezett „törté-
nelmi szárnyát" gyanúsítják: 
ez utóbbi ugyanis néhány hét-
tel ezelőtt „hadat üzent" a 

francia kormánynak, azzal 
vádolva ez utóbbit, hogy nem 
akar semmiféle engedményt 
sem tenni a sziget számára 
nagyobb autonómiát követelő 
nacionalista erőknek. A „tör-
ténelmi szárny" - mint erről 
a csoportosulás egyik januári, 
látványos sajtóértekezlete is 
tanúskodott - több száz, jól 
felfegyverzet t gerillát tud 
mozgósítani. Eddig azonban 
a különböző állami szervek, 
csendőrlaktanyák elleni tá-
madásai pokolgépes robban-
tásokból, vagy az épületek 
homlokzatára leadott géppisz-
tolysorozatokból álltak, s a 
merénylők gondosan ügyel-
tek arra, hogy senki se sebe-
süljön meg. A mostani Porto 
Vecchio-i akció nyilván 
összefüggésben áll azzal, 
hogy a francia hatóságok két 
nappal ezelőtt nagyszabású 
letartóztatás-sorozatot hajtot-
tak végre a „történelmi 
szárny" október eleji bor-
deaux-i merénylete kapcsán. 
A 12 őrizetesből (akik között 
többen korzikaiak) öt embert 
időközben már elengedtek. 

• A megvert 

asszony vallomása 

Gyermeket 
ölt 

• Bedegkér (MTI) 
Életképes újszülött gyer-

mekét a padláson a széna 
alá rejtette V. Vincéné 36 
éves bedegkéri lakos, majd 
magára hagyta, s a csecse-
mő megfulladt. A Somogy 
Megyei Rendőr-fókapitány-
ság állampolgári bejelentést 
követően szombaton em-
berölés büntette miatt ren-
delte el a nyomozást az ügy-
ben. Az asszonyt, aki a múlt 
héten adott életet gyermeké-
nek, a rendőrségen gyanúsí-
tottként kihallgatták, de nem 
vették őrizetbe. Tettének el-
követését elismerte. Az ed-
digi információk szerint V. 
Vincéné megromlott házas-
ságban élt férjével, nem is ő 
volt a gyermek apja. 

Kihallgatása során a gya-
núsított elmondta, hogy az 
idő előtti szülésre azért ke-
rült sor, mert a férje brutális 
módon megverte, és kétség-
be esésében követte el tet-
tét. 

Dorozsma: 2000 boldog ember 
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# Vasárnap a többség a válásra szavazott 

Új időszámítás Algyön 
A Szegedtől való el-

szakadás mellett döntöt-
tek az algyőiek a tegna-
pi helyi népszavazáson. 
A vá lasztásra jogosult 
4241-ből 2638-an sza-
vaztak érvényesen. Kö-
zülük 1923-an (72,89%) 
az e l s z a k a d á s mel-
lett voksoltak, 715-en 
(27,1%) pedig ellene. A 
szegedi önkormányzat 
h a m a r o s a n t á r g y a l n i 
kezd a megosztandó va-
gyonról és a leendő tele-
pülés területének hatá-
rairól az algyői előkészí-
tő bizottsággal. 

Algyőn tegnap négy sza-
vazókörben várták a válasz-
tópolgárokat, akik - ez már 
délben kiderült - sokkal na-
gyobb számban járultak az 
urnákhoz, mint a rendszer-
váltás óta lezajlott választá-
sok bármelyikén. A 18 órai 
adat szerint addig összesen 
2586 algyői lakos szavazott; 
jóval - 456-tal - több, mint a 
választók fele. így aztán este 
hét körül - bár még nem volt 
hivatalos végeredmény - a 
falu fiataljai már az ünnepi 
tábortűzhöz készülődtek. 

Dr. Piri József önkor -
mányzat i képviselőt kora 
délután a futballpálya szé-
lén, a szomorú végű 1:3-as 
Algyő-Mindszent meccs né-
zői között találtuk. 

• Ön szerint az első al-
győi önkormányzatnak 
milyen feladatokat kelle-
ne legelőször megolda-
nia? 
- A legfontosabb a mű-

ködte tés b iz tos í tása , ám 
azonnal hozzá kell nyúlni 

Túlzás lenne azt állítani, 
hogy sok sportesemény ju-
tott a legutóbbi hétvégén 
Szegednek. 

Ami mégis örömtel i : 
szombaton a pólósok edző-
mérkőzés jellegű meccsen 
intézték el a gyengécske vá-
sárhelyi együttest (21-3) , 
míg vasárnap a futballrajon-
gók újra szép számmal láto-
gattak ki az NB Il-es Do-
rozsma derbijére. A zöld-fe-
hérek meg is hálálták az ér-
deklődést, hiszen magabizto-
san, 2-0-ra verték a sokáig 
első helyen tanyázó szolno-
kiakat. 

Sajnos röplabdás lányaink 
ismét vereséget szenvedtek, 
ezúttal hazai pályán kaptak 
ki 3:1 arányban a Vasastól. 
Szomorúan kellett elhagyni-
uk a Szegedi Boszorkányok 
FC labdarúgóinak is a pályát 
- elsősorban kapusuk gyen-
ge te l jes í tménye miatt ; a 
Molnár-lányok már 2-0-ra 
vezettek, ám az ÍRISZ fordí-
tani tudott. 

(Minderről bővebben 
olvashatnak A Dél Sportja 

című mellékletünkben.) 

Horvátországi 
Tocsik-ügy" 

• Zágráb (MTI) 
Horvátországnak is meg-

van a maga „Tocsik-ügye", 
amelynek megoldásával kü-
lön ülésen fogla lkozot t a 
kormányzó Horvát Demok-
rata Közösség (HDZ) veze-
tősége, s kizárta a párt tiszt-
ségviselői közül a privatizá-
ciós törvény megsértóit. 

A Franjo Tudjman köztár-
sasági elnök vezette párt el-
nöksége a vasárnapi horvát 
sajtó beszámolói szerint tisz-
tázta, hogy az 199l-es priva-
tizációs törvény előírásainak 
megszegői között mintegy öt 
százaléknyi a HDZ-tagok 
aránya. (A törvény minden 
horvát állampolgár számára 
lehetővé tette, hogy 20 ezer 
márka összeghatárig 20-50 
százalékos engedménnyel 
részvényt vásárolhasson. A 
kedvezmény csak egyszer il-
letett meg minden vásárlót, 
bárki aztán szabadon vásá-
rolhatott bármilyen összeg-
ben részvényt, de csak teljes 

áron. A statisztikák szerint 
több mint 600 ezren vásárol-
tak kedvezménnye l rész-
vényt, s több mint 9 ezren 
megsértették a szabályokat.) 

A HDZ elnökségének és a 
kormánynak a tagjai közül 
senki sem keveredett bele a 
csa lásokba. A kedvezmé-
nyes részvényvásárlás meg-
szegői közöt t a HDZ 30 
tisztségviselője - 14 alap-
szervezeti, 11 városi és köz-
ségi, valamint 1 megyei és 4 
központi pártszerv - jutott a 
törvényesnél olcsóbban rész-
vényekhez. Az elnökség e 
személyek kizárásán kívül 
kezdeményezte büntetőjogi 
felelősségre vonásukat. 

Zágrábban már néhány 
nappal ezelőtt döntés szüle-
tett arról, hogy megsemmisí-
tik mindazokat a szerződése-
ket, amelyek alapján egye-
sek az engedélyezettnél na-
gyobb mér tékű kedvez-
ménnyel ju to t t ak részvé-
nyekhez. 

Légiósöröm. A frissen igazolt Djurasevics és az ugyancsak vendégmunkás 
Stredie boldogan ölelkezik össze az első dorozsmai gól után. 

(Fotó: Gyenes Kálmán) 

néhány halaszthatatlan fej-
lesztési feladathoz. Az egyik 
legfontosabb munka: az épí-
tésitelek-alakítás. Itt, nem 
messzire a bekötő útig száz-
ötven építési telek lesz; a 
másik oldalon, a barakktábor 
helyén, ahol a fák vannak, 
negyven. E területeket csa-
tornázni, közművestteni kell, 
és kedvező áron kell eladni. 
Ez az ügy azért fontos, mert 
amellett, hogy Algyőn is na-
gyon nagy a telekigény, javí-
taná a város lakásmobilitását 
is. Aztán: amerre csak né-
zünk a faluban, mindenütt 
tennivalót láthatunk. 

• Amikor elkezdődött az 

zete arra determinálja, hogy 
előbb vagy utóbb kezébe 
kell vennie saját sorsát. De 
hát erről ne beszéljünk. Hi-
szen itt mindannyian azt 
aka r juk hinni , hogy már 
most sikerülni fog... 

Dr. Tóth László szegedi 
jegyző tegnap este az ered-
ményt ismertetve elmondta: 
reméli, a szegedi közgyűlés 
és a bizottság minél hama-
rabb megegyezik a vagyoni 
kérdésekben. Ha ez megvan, 
az ügyet felterjesztik a bel-
ügyminisztériumhoz. Az új 
települést a köztársasági el-
nök alapítja meg. 

Bakos András 

önállósodás folyamata, 
azt mondta, a várossal 
korrekt a kapcsolat. Vál-
tozott-e a viszony azóta? 
- A deklarált kapcsolat 

most is j ó . A közgyű lés 
azonban közben igen érde-
kes döntés t hozot t . Az 
egyikkel kivette a költségve-
tésből a Búvár utca aszfalto-
zására szánt összeget, a má-
sikkal pedig simán döntött a 
47-es út és a Téglás utca ke-
reszteződésének sorsáról: 
nem ha j to t t a végre sa já t 
költségvetési rendeletét, il-
letve* csak azzal a feltétellel 
hajlandó ideadni a rengeteg 
halálos baleset helyszínének 

rendezésére szánt összeget, 
ha e r edmény te l en a mai 
népszavazás. Ez nem volt 
szép. 

• Ha eredménytelen len-
ne a szavazás, milyen fel-
tételekkel kellene tovább 
dolgoznia? 
- Ebben az esetben végte-

lenül szomorú leszek. Ám 
úgy gondolom, a városnak, 
ha okosan gondolkodik, töb-
bet kell adnia Algyőnek , 
mint eddig, hogy az önálló-
sodás gondolata még egy-
szer föl ne ébredjen. Viszont 
ez a gondolat szer in tem 
semmiképp sem alhat el: Al-
győt fekvése, speciális hely-


